
Malo za res malo za hec
Kaj je boljše od soka pomaranč, ki so do-

zorele v naših skladiščih? Pravijo, da poma-
rančni sok sveže obranih in zrelih pomaranč
v hypa embalaži. Ja, hm . . . Mogoče res, toda
če bodo proizvajalci sadnih sokov uspeli doseči
zvišanje cen, se bomo tudi otročički odločili za
vinski sok. Moja stara mama trdi, da je vino
dobro tudi za prve zobke ...

ŠTEVILNI VZPONI
Alpinistični odsek planinskega društva Med-

vode je bil lani zelo uspešen. Člani odseka so
izvedli nad 300 vzponov, pripravili so zimski
tečaj, alpinistično šolo, skupno plezalno turo
in se udeležili vseh memorialnih prireditev.

Uspešna je bila tudi plezalna in vodniška
dejavnost v tujih gorstvih. Tako je bil Roman
Robas udeleženec himalajske odprave na Ma-
kalu, več članov pa je sodelovalo v odpravah
v evropska gorstva. Za dosežene uspehe so lani
nagradili in pohvalili šest članov odseka.

PRIZADEVNI VAŠČANI

Po nekaj letih je zopet zapadlo toliko sne-
ga, da ga je bilo vredno plužiti. Vaščani so
še zbrali skupaj, sedli na traktorje in plug
ter začeli z delom. Ceprav so začeli že zgo-
daj zjutraj, je minil skoraj ves dan, -preden
sq očistili Rašico in vse troje Gameljne. Na
sliki pluženje snega pred tovarno Rašica.

Podgornik Franci

DONITOV8 SMUČARJl
NAJBOLJŠI

Na II. veleslalomu z3 pokal FOLIKEM, ka-
terega se je udeležilo 161 smučarjev in smu-
čark iz devetih organizacij združenega dela, so
imeli največ uspeha predstavniki medvoškega
Donita, saj so v ekipni uvrstitvi zasedli prvo
mesto pred Heliosom iz Domžal in Savo iz
Kranja.


